

23 Dec 2024

Dear Customer,

Notice of Amendment to the Bank Charges Schedule (Corporate Customers)

We would like to inform you that with effect from 5 Mar 2025 (“**Effective Date**”), the existing fees and charges that the Bank levies for our various services as stated in the Bank Charges Schedule (Corporate Customers) will be revised as follows:

Item	Prevailing		Revised	
V. GENERAL SERVICES				
A. ATM card				
3)	NA	NA	<u>Local cash withdrawal via DBS ATM / JETCO network</u>	<u>Waived</u>
4)	Cash withdrawal in Macau / China **, @, #	HK\$25 per transaction	Cash withdrawal in Macau / China <u>via JETCO network</u> **, @, #	HK\$25 per transaction
4)	Visa Plus Service cash withdrawal ^, @, #	HK\$25 per transaction	Visa Plus Service cash withdrawal ^, @, #	HK\$25 per transaction
5)	China UnionPay Service cash withdrawal ~, @, # • Debit from Hong Kong Dollar account • Debit from Renminbi account	HK\$15 per transaction RMB15 per transaction	<u>Local and overseas cash withdrawal via China UnionPay network</u> ~, @, # • Debit from Hong Kong Dollar account • Debit from Renminbi account	HK\$ <u>50</u> per transaction RMB <u>50</u> per transaction

This Notice of Amendment serves as our 60 days' notice to you regarding changes to or introduction of the relevant service charges set out above. These changes or new charges (as the case may be) will take effect automatically on the Effective Date and will be binding on you.

The fees and charges contained in this Notice of Amendment are correct at the time of printing but remain subject to change. The Bank reserves the right to amend or introduce new fees and charges from time to time.

Any consequential changes to reference to table of contents, index, headings, section, clauses and paragraph numbering are not set out in this Notice of Amendment. Please refer to the latest version of Bank Charges Schedule (Corporate Customers).

Should you have any questions on the changes and its impact to your accounts in Hong Kong, or if you would like to request for a copy of the Bank Charges Schedule (Corporate Customers), please contact our DBS BusinessCare at +852 2290 8068.

Where there is a discrepancy between the English and Chinese version of this Notice of Amendment, the English version shall prevail.

DBS Bank (Hong Kong) Limited

This is a computer-generated letter and a signature is not required.

親愛的客戶：

銀行服務收費表(公司客戶)之修訂通知

本行將由 2025 年 3 月 5 日起(“生效日”)調整銀行服務收費表(公司客戶)所載各項服務的現行收費：

服務種類	現行		修改後	
V. 一般收費				
A. 提款卡				
3)	NA	NA	使用星展自動櫃員機 / 銀通網絡現金提款(本地提款)	豁免
4)	自動櫃員機現金提款	每張HK\$25	使用銀通網絡現金提款(澳門/中國提款) ^{~, @, #}	每次HK\$25
4)	使用Visa Plus網絡現金提款 ^{+, @, ^}	每次HK\$25	使用Visa Plus網絡現金提款 ^{+, @, ^}	每次HK\$25
5)	使用中國銀聯網絡現金提款 ^{~, @, ^} <ul style="list-style-type: none">由港元戶口支賬由人民幣戶口支賬	每次 HK\$15 每次 RMB15	使用中國銀聯網絡現金提款(本地及海外提款) ^{~, @, #} <ul style="list-style-type: none">由港元戶口支賬由人民幣戶口支賬	每次 HK\$50 每次RMB50

此修訂通知為本行就以上服務收費的調整提前 60 天作出通知。所有更改及新收費(視乎情況而定)將於生效日自動生效及對閣下具有約束力。

此修訂通知所載之各項收費於付印時均為正確，惟本行可隨時作出調整。本行亦保留權利不時修訂或推行新收費。

對於目錄，索引，標題，節，條款及段落編號所引用的任何相應更改均未在本修訂通知中列出，詳情請參考銀行服務收費表(公司客戶)。

倘若閣下/貴公司對於上述修訂以及其對閣下/貴公司在香港的戶口所帶來的影響有任何疑問，或需索取銀行服務收費表(公司客戶)，請致電本行星展企業一線通+852 2290 8068 查詢。

此修訂通知的中英文版本內容如有歧異，概以英文版本為準。

星展銀行(香港)有限公司

本函乃電腦列印文件而不需簽署

2024 年 12 月 23 日